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Abstract (en)
[origin: CN107537942A] The invention relates to a rolling folding device (100) and method for folding an edge section of a sheet metal part (11).
The rolling folding device (100) is provided with a rolling folding head (14)guided by a robot; the rolling folding head (14) comprises a folding roller
(15) which can move along a to-be-folded edge section (10) of the sheet metal part (11) in the folding direction (R); a holding device (16) used for
holding the sheet metal part (11) at a determined position is provided; with the holding device (16), pressure can be directly applied to the edge
section (10) of the sheet metal part (11); the holding device (16) comprises a first pressing roller (17) arranged in front of the folding roller (15) in the
folding direction (R) and a second pressing roller (18) arranged behind the folding roller (15) in the folding direction (R).

Abstract (de)
Gegenstand der Erfindung ist eine Rollfalzvorrichtung (100) zum Falzen eines Kantenbereichs (10) eines Blechteils (11) mit einem robotergeführten
Rollfalzkopf (14), welcher eine in Falzrichtung (R) entlang des zu falzenden Kantenbereichs (10) des Blechteils (11) bewegbare Falzrolle (15)
aufweist, und einer Haltevorrichtung (16) zum Halten des Blechteils (11) in einer definierten Position, mittels welcher eine Andruckkraft unmittelbar
auf den Kantenbereich (10) des Blechteils (11) aufbringbar ist, wobei die Haltevorrichtung (16) eine erste Andruckrolle (17), welche in Falzrichtung
(R) vor der Falzrolle (15) angeordnet ist, und eine zweite Andruckrolle (18), welche in Falzrichtung (R) hinter der Falzrolle (15) angeordnet ist,
aufweist.
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